
K E R R Y H O T E L
— Hong Kong —
香港嘉里酒店

VISITOR REGISTRATION FORM
到訪登記表

According to the latest government announcement on disease prevention measures, visitor is required to use the 'LeaveHomeSafe' mobile app to scan the restaurant QR code upon arrival, and click 'leave' button when leaving the venue. Alternatively, guest may opt to register his/her visit with this form.

根據政府最新公布的防疫措施，客人須於進入餐廳範圍時，以「安心出行」流動應用程式掃描餐廳展示的特定二維碼，並於離開時，在應用程式內相關記錄按「離開」按鈕。客人亦可選擇填寫此登記表以記錄是次行蹤。

Restaurant name:
到訪餐廳： GRAND BALLROOM

Date of visit:
到訪日期： _____

Name of visitor (full name):
客人姓名(全名)： _____

Time of arrival:
入場時間： _____

Contact number:
聯絡電話： _____

Estimated time of departure:
預計離開時間： _____

The information provided above will be used for facilitating the work of controlling the spread of COVID-19 and related purposes only. If visitor fails to provide the required personal information, Kerry Hotel, Hong Kong has the right to deny entry of the visitor.

以上資料只供協助應對冠狀病毒病蔓延的工作及相關用途。如到訪者未能提供所需的個人資料，香港嘉里酒店有權拒絕客人進入餐廳。

Shangri-La Privacy Policy
香格里拉私隱保障政策



By submitting this form, I hereby acknowledge and agree to the collection, use and disclosure of my personal data (including sensitive personal data (if applicable) and overseas transfers of my personal data) as set out in the personal information collection statement shared.

本人遞交此表格，即表示本人知悉並同意依據網上個人信息收集聲明，收集、使用和披露我的個人信息（包括個人敏感信息（如有）及向海外傳輸我的個人信息）。